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Προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και επενδύσεων 

  

Θέμα: Χείρα βοηθείας στην Ελληνική Γαλακτοβιομηχανία 

  

Κύριε Υπουργέ, 

Διογκωμένα οικονομικές δυσκολίες αντιμετωπίζει η Ελληνική Βιομηχανία 

Γαλακτοκομικών Προϊόντων ως αποτέλεσμα της μεγάλης ακρίβειας που 

σημειώνεται και στην αγορά της χώρας μας εξ αιτίας της διεθνούς 

ενεργειακής κρίσης. 

Ειδικά το τελευταίο χρονικό διάστημα πολλές επιχειρήσεις του κλάδου που 

έχουν συμμετάσχει σε διαγωνισμούς του δημοσίου βάσει του Ν.4412/2016 

για την προμήθεια γαλακτοκομικών προϊόντων, κρούουν τον κώδωνα του 

κινδύνου, καθώς οι δεσμευτικές συμβάσεις που έχουν υπογράψει 

καθιστούν πρακτικά αδύνατο να ανταποκριθούν στις συμβατικές τους 

υποχρεώσεις χωρίς να υποστούν τεράστιες ζημίες. 

Και αυτό γιατί όχι μόνο το κόστος των προϊόντων είναι πια δυσθεώρητα 

δυσανάλογο λόγω των πρωτοφανών αυξήσεων στις πρώτες ύλες, στην 

ενέργεια και στα υλικά συσκευασίας αλλά και γιατί οι τιμές που 

αναδεικνύουν τον οριστικό ανάδοχο είναι υποχρεωτικώς σταθερές και δεν 

επιδέχονται αναπροσαρμογή για όλη την διάρκεια της συμβάσεως. 

Όπως λοιπόν γίνεται εύκολα κατανοητό, οι επιχειρήσεις του κλάδου δεν 

έχουν πλέον να κάνουν με ένα απλό επιχειρηματικό ρίσκο αλλά με 

ασύλληπτες – όπως υπογραμμίζουν σε σχετικές επιστολές τους - μεταβολές 

σε μέγεθος, σε έκταση και σε ταχύτητα εφαρμογής τους. 
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Κατόπιν τούτων, και επειδή υπό αυτές τις συνθήκες το σύνολο σχεδόν των 

επιχειρήσεων που έχουν δεσμευθεί σε αυτούς τους διαγωνισμούς, είναι 

πρακτικά αδύνατον να ανταποκριθούν χωρίς βαρύτατες οικονομικές 

απώλειες 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Με ποιον τρόπο προτίθεστε να δώσετε άμεση λύση στο μεγάλο αυτό 

ζήτημα που δεν απειλεί μόνο τη βιωσιμότητα των επιχειρήσεων αλλά και με 

το φάσμα της ανεργίας εκατοντάδες εργαζόμενους σε αυτές σε μία έτσι και 

αλλιώς ιδιαίτερα δύσκολη οικονομικά εποχή; 

 

2. Θα εξετάζατε, λόγω έκτακτων περιστάσεων και ανωτέρας βίας, την 

αλλαγή της υποχρεωτικής προμήθειας σε τιμές που δεν ανταποκρίνονται 

στη σημερινή πραγματικότητα έτσι ώστε να είναι στην ευχέρεια της 

αναθέτουσας αρχής και του οριστικού αναδόχου, μία αναπροσαρμογή της 

τιμής μέχρι και 15% εφόσον υπάρχει περιθώριο από τον προκηρυχθέντα 

προϋπολογισμό της προμήθειας; 

 

3. Υπάρχει η δυνατότητα να μπορούν οι μειοδότες των διαγωνισμών, που 

προκηρύχθηκαν εντός του 2021 και ολοκληρώθηκαν (ανακήρυξαν οριστικό 

ανάδοχο) μετά την 1/7/21 να δύνανται να υπαναχωρούν από την σύμβαση 

(υπογεγραμμένη ή προς υπογραφή) χωρίς τις συνέπειες που προβλέπει ο 

Ν. 4412; 
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